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ACTA REUNIÓ DE LA TAULA D’ENTITATS 

 

Data: Dijous 2 de desembre de 2021 

Hora: 17.00 h 

Lloc: L’Espai Nou del Centre Cívic 

Entitats assistents: 13 entitats 

Amics Franco-Catalans, Club de Begues, Club de Judo, Associació de 
Fibromiàlgia, Teatre Musical de Begues, Grup Sardanista, Cercle artístic 

i cultural de Begues, Club Futbol Begues, Associació Esportiva Begues 
(Futbol Sala), AMPA Institut de Begues, Centre d’Estudis Beguetans, 

CIPAG, Club Bàsquet 

Entitats que excuses la seva presència: 

Coral Montau, Artesans de Begues, Begues Rugbi Club 

Nombre d’assistents: 16 persones 

Ajuntament: 1 Regidora de participació i 1 personal tècnic. 

 

Programa del dia 

 

17.00h Arribada i benvinguda. 

17.10h Presentació de l’estat de les accions de la Taula d’Entitats. 

17.30h Presentació de l’estat dels Grups de Treball: Carta de 

compromís, Portes Obertes, Economia. 

18.00h Descans amb berenar inclòs. 

18.30h Aportacions als grups de treball: dinàmica en grups. 

19.30h Posada en comú. 

20.00h Propostes d’acció a desenvolupar: dinàmica en grups. 

20.30h Posada en comú i debat final. 

21.00h Comiat. 

 

A les 17.10 s’inicia la trobada. 

- La regidora Maria Llauradó dona la benvinguda a les entitats 
presents a la darrera reunió de l’any de la Taula d’Entitats. 



 

Col·labora:       

S’agraeix la participació de les entitats a la trobada d’avui sabent 

que són moltes hores de treball però que cal realitzar-les per 
anar seguint amb el que s’ha proposat la Taula d’entitats. 

- La tècnica de participació segueix comentant que avui el paper 
principal el tindran els grups de treball, amb la presentació de les 

seves propostes. S’agraeix l’esforç que estan fent i també es 
comenta la necessitat de reforçar aquests grups de treball. 

 

- Presentació dels resultats del grup d’Economia: en Claudio 

presenta quina és la situació del grup indicant la clara diferència 

que hi ha entre el treball que es pot fer amb els bancs pel tema 

de les comissions bancàries, i el treball que es pot fer amb les 

asseguradores. Els primers tenen més complexitat i és més difícil 

trobar-hi un acord factible. En canvi, s’ha vist la possibilitat de 

trobar més beneficis en el camp de les assegurances. També cal 

tenir en compte que hi ha moltes diferències entre entitats pel 

que fa al tipus d’assegurances, però que, tot i així, es podrien 

trobar similituds per poder trobar una estratègia conjunta. Per 

exemple, el cas de la cooperativa Arç: https://arc.coop/, s’ha 

parlat amb ells i es podria arribar a trobar ofertes per a entitats 

més petites. Per exemple, s’indica que les AMPES, per la seva 

regularització, tenen unes particularitats diferenciades de la 

resta. La regidora també comenta que fa 2 anys que es va 

contactar amb les entitats bancàries de Begues i que les ofertes 

que donaven eren molt limitades i requerien la participació de 

totes les entitats. El pas següent serà fer arribar una petita 

enquesta per a les entitats per tal de tenir actualitzades les 

dades, ja que només es disposa informació de 14 entitats. 

 

Sobre aquest es manté una diàleg amb la resta de persones 

assistents, i es comparteix la dificultat d’accedir a les entitats 

bancàries. El grup tindrà més suport amb la Rosa Ma del CEB, ja 

que té experiència en aquest camp. En Toni del bàsquet comenta 

que la cooperativa Arç és una molt bona opció i que segur que 

poden donar ofertes adaptades, ja que tenen experiència en 

aquest camp. També es comenta que, si cal, l’any vinent es farà 

una reunió extraordinària per aquest tema. 

 

- Presentació dels resultats del grup de Portes Obertes: la 

Izaskun presenta el projecte de portes obertes que es 

https://arc.coop/
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començaria de cara al 2022. L’objectiu principal d’aquestes 

jornades de portes és visibilitzar l’activitat de les entitats en el 

mateix lloc on les duen a terme, i a més, crear una estratègia 

conjunta de comunicació amb el suport de l’Ajuntament. Per tal 

que la ciutadania pugui participar de forma activa al màxim de 

portes obertes, s’han determinat 4 grups (esportives, infants, 

adults i altres) diferents segons temàtiques i que es durien terme 

en mesos diferents (juny-juliol, setembre, octubre i novembre). 

Les activitats a proposar no han de suposar una càrrega de feina 

extra per a les entitats si no que haurien de ser activitats que ja 

es duen a terme durant l’any. Per a poder fer-les, al mes de 

febrer es farà arribar una fitxa per tal que cada entitat s’inscrigui, 

i aquesta informació es farà servir per la difusió conjunta. El 

següent pas es fer arribar un Doodle a les entitats per tal que 

indiquin la seva preferència de participació a les portes obertes. 

 

- Presentació dels resultats del grup de la Carta de Compromís: la 

Izaskun ens presenta el treball que han realitzat sobre aquesta 

temàtica que ha estat difícil de concretar, ja que l’objectiu no 

està massa clar. Es comenta que amb la tècnica de participació 

s’ha treballat aquesta línia amb 4 eixos: compromisos de la 

pròpia entitats, entre les entitats, entitats versus ajuntament i 

entitats versus ciutadania. S’han posat exemples del que podria 

incloure cadascun d’aquests eixos, que haurien de concretar-se 

el màxim en accions concretes. Cada entitat podria escollir 2 

accions a dur a terme durant 2 anys. La carta seria revisable 

periòdicament. 

 

Cap a les 18.15 es fa una aturada per a fer el berenar. 

- Reprenem la reunió fent 2 grups de treball per tal de valorar les 

propostes dels grups de treball de portes obertes i carta de 

compromís. 

- Posada en comú: en primer lloc es parla de les jornades de portes 

obertes com un molt bon projecte que tothom està d’acord en 

implantar l’any vinent. Comenten que s’ha treballat molt bé i que 

es pot tirar endavant sense cap problema. Per donar un cop de 

ma al grup, s’hi afegeix l’Elisabet del Teatre Musical. En segon 

lloc es parla de la carta de compromís, que ha portat més 
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controvèrsia, sobretot pel que fa al fet de veure la necessitat 

d’aplicar una carta de compromís amb accions que, en molts 

casos, ja estan inclosos en els estatuts, i que, com a mínim, les 

entitats presents ja realitzen de forma natural a la seva entitat. 

Es comenta que tot el que s’ha definit és molt obvi. El que sí que 

es troba molt interessant és la creació d’una borsa d’activitats de 

les entitats, per tal que cada entitat pugui oferir uns “serveis” 

per a la resta. Tothom està d’acord en que cal seguir trobant 

aquest espai per tal de : 

o Treballar per enfortir la relació entre entitats. 

o Trobar sinèrgies entre entitats. 

o Buscar elements comuns. 

o Fer més coneixença entre entitats. 

o Compartir entre entitats. 

o Organitzar activitats conjuntes. 

o Col·laboració en activitats del poble. 

Amb tot el que s’ha dit, es fa una mica de resum de quin ha estat 

l’històric d’aquest grup de la carta de compromís, i es determina 

que, actualment, o bé, en el grups d’entitats presents a la reunió, 

no es veu la necessitat d’elaborar aquesta carta de compromís. 

En canvi, es feu satisfactori reconvertir aquest grup en el treball 

d’una borsa d’activitats de les entitats. A aquest grup s’hi afegirà 

la Sílvia del CEB. 

 

- Resum d’accions per a l’any 2022: 

o Continuació del grup de treball d’economia: es passarà 

enquesta a les entitats per ampliar informació. 

o Aprovades les portes obertes de les entitats, es treballarà 

per dur-les a terme. 

o Inici del treball de la borsa d’activitats de les entitats. 

 

- Altres qüestions que s’han comentat a la reunió: 

o Participació al butlletí municipal per part de les entitats: es 

demana poder participar de forma activa en algun apartat 

fix del butlletí municipal. La regidora comenta que, amb la 

nova licitació que s’acaba de fer aquest any, hi ha inclosos 

3 butlletins amb 4 pàgines per a publicitar activitats de les 

entitats. La gestió de la informació que hi ha és a càrrec de 

l’empresa que se’n fa càrrec. Es manté un diàleg al 
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respecte de la dificultat que hi ha quan es demanen articles 

a escoles, entitats, etc, i que de moment aquesta és la 

millor manera per fer-ho. Es comenta que tota la 

informació que vulguin destacar s’ha de passar al mail de 

comunicació: begues.comunicacio@begues.cat 

Seguint amb el tema comunicatiu també es comenta que 

les entitats disposen del Portal d’entitats, un projecte que 

va sorgir de la seva demanda i que, actualment, aquest no 

està sent actualitzat per part de les entitats. És una bona 

eina però que cal gestionar-la adequadament perquè si no, 

serà molt difícil poder evolucionar-la. 

 

Sense cap més comentari, a les 20.45 es dona per finalitzada la reunió 

de la Taula d’Entitats. 

 

Esther Rufas Mas 

Tècnica de Participació Ciutadana 

Ajuntament de Begues 

mailto:begues.comunicacio@begues.cat

